

Nick Burge

<https://www.linkedin.com/in/nick-burge-89303727/>

<http://www.sophiaclist.co.uk/production/stretch-2/>

Nick Burge draws upon his experience as a dancer, sound designer & theatre technician to create miniature playgrounds of sound. He builds homemade objects & devices that invite physical intervention to generate sounds, noises and music. Together with dance artist Amparo Badiola, Nick created "The Trembleators" – six dancing platforms, sculptural objects in themselves, they transform into furniture-like instruments that vibrate, bounce, rock, tremor, tremble & twang. The Trembleators were presented as an installation for "The Great Indoors" at Manchester International Festival 2009 & at BilbaoArte in 2010.

<https://vimeo.com/205708608>

Nick also collaborates with artist Sophia Clist on "Stretch" an interactive sculptural installation that has toured to Europe, America and Australia.

Nick Burge

Nick Burge s'appuie sur une expérience à la fois de danseur, de concepteur sonore et de technicien de théâtre, pour créer des terrains de jeu miniatures servant à s'approprier le son. Il construit, en effet, des objets et des dispositifs maison qui invitent, par une intervention physique, à générer des sons, des bruits et de la musique.

En collaboration avec l'artiste danseuse Amparo Badiola, Nick a créé "The Trembleators" - six plateformes de danse. Ces objets sculpturaux se transforment en un véritable mobilier-instrument qui vibre, rebondit, tremble et parfois s'éclaire. Les Trembleators ont été présentés sous forme d'installation pour « The Great Indoor » au Festival international de Manchester 2009 et à BilbaoArte en 2010.

<https://vimeo.com/205708608>

Nick a également collaboré avec l'artiste Sophia Clist, sur "Stretch", installation sculpturale interactive qui a été présentée en tournée en Europe, en Amérique et en Australie.

<http://www.sophiaclist.co.uk/production/stretch>